
19. Obrtnički ulični sajam, župan Stričak: svaki četvrti obrt osnovan je u 

ovom mandatu 
12.4.2025. 

 

 

U Varaždinu se po devetnaesti puta održao Obrtnički ulični sajam na kojem su 

obrtnici prezentirali rad svojih vrijednih ruku, pa su na štandovima na Franjevačkom 

trgu te na popularnom Korzu mnogobrojnim građanima ponudili  suvenire, ručno 

rađeni nakit, proizvode od ručno tkanog platna, licitarske proizvode, igračke izrađene 

od pamučnog konca, mirisne svijeće, ekološku kozmetiku, proizvode od drva, ručno 

pletene torbe, proizvode od buče. 

 

U okviru sajma održala se  i  humanitarna akcija, koju je inače prije dvije godine 

pokrenula Lidija Pintarić, predsjednica Sekcije frizera i ostalih djelatnosti za 

uljepšavanje. Ove je godine s Društvom multiple skleroze Varaždinske županije 

priredila akciju – Zajedno za ljepotu dobrote, na kojoj je deset članica Sekcije, 

izrađivalo frizure, pletenice, šišalo zainteresirane građane, bojalo obrve i trepavice, a 

prilozi koji su prikupljeni donirali su se Društvu multiple skleroze. 

 



Štandove je u društvu predsjednika Udruženja hrvatskih obrtnika Varaždin Vladimira 

Baisa i potpredsjednika Borisa Kosa obišao i župan Varaždinske županije Anđelko 

Stričak. 

 

-Na području Varaždinske županije nalazi se treće najjače gospodarstvo Republike 

Hrvatske. Imamo oko 16 tisuća pravnih subjekata, trgovačkih društava, obrta i 

OPG-ova te svega dvije tisuće nezaposlenih. Nezaposlenost nam je duplo manja od 

državnog prosjeka. U suradnji s obrtnicima, odnosno na njihovu inicijativu 

održavamo cijeli niz manifestacija na kojima povezujemo obrtništvo s našim 

srednjoškolskim obrazovanjem. Između ostaloga tu su dvije najpoznatije 

manifestacije Zlatne ruke i Budi IN. Te manifestacije posjećuju i učenici sedmih i 

osmih razreda osnovnih škola kako bi se lakše odlučili koje zanimanje odabrati. S 

današnjim danom imamo registrirano oko 4200 obrta na našem području, dok je 

2021. godine bilo registrirano oko 3100 obrta, što znači da je svaki četvrti obrt 

registrirani u ovome mandatu. To je dokaz da smo vodili brigu stvarajući dobre uvjete 

i kvalitetnu klimu za poslovanje i rast naših obrtnika- rekao je župan Stričak te 

čestitao udruženju na još jednom jako dobro organiziranom sajmu. 

 

Vladimir Bais, predsjednik Udruženja hrvatskih obrtnika Varaždin je istaknuo kako se 

svake godine u travnju održava ovaj ulični sajam koji privlači sve više izlagača, ali i 

posjetitelja. 

 

- Sajam je jedan od naših mnogobrojnih aktivnosti koje provodimo tokom cijele 

godine. U sklopu sajam imamo i zabavni program, organizirane su i degustacije i 

siguran sam da će svima koji dođu danas u Varaždin biti lijepo i ugodno. Naše 

udruženje broji malo više od 2400 obrtnika, te nastojimo svima pružiti podršku i 

pomoć u radu- rekao je Bais. 

 

Boris Kos, potpredsjednik Udruženja hrvatskih obrtnika Varaždin, vlasnik tvrtke koja 

djeluje još od 1978 godine, zahvalio se Varaždinskoj županiji i Gradu Varaždinu na 

kontinuiranoj podršci te je naglasio kako nije uvijek lako biti obrtnik, ali želja i volja za 

stvaranjem novih vrijednosti je jača od bilo kakvih prepreka i poteškoća. 













  

 

 


